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Svar på spørsmål - infotavlar langs vegane med kart

I møtebok for miljø og samferdsel for 19. august 2015 er det teke inn følgjande oversendingsforslag.

«Gustav Bahus synte til at det i andre delar av landet var infotavlar langs vegane med kart over 
området, og ba om at det vert sett på dette».

Vedlagt er brev frå Statens vegvesen med svar på oversendinga. Fylkesrådmannen har ingen ytterlegare 
kommentarar til saka.


